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στους εργαζομένους της και απέκτησε ισχυ-
ρή αναπτυξιακή δυναμική. Θέλουμε, λοιπόν, 
να μετατρέψουμε -για να το πω απλά- τις θυ-
γατρικές του Υπερταμείου σε «μικρές ΔΕΗ» 
οι οποίες: Θα απαλλαγούν από τις δυσκαμ-
ψίες που χαρακτηρίζουν σήμερα επιχειρή-
σεις που σχετίζονται με το Δημόσιο. Θα απο-
κτήσουν μεγαλύτερη επιχειρησιακή ευελιξία 
και θα συμβάλουν ολοένα και περισσότερο 
στην ανάπτυξη της πατρίδας μας. Στο πλαί-
σιο της ίδιας προσπάθειας, δρομολογούμε 
τη δημιουργία Εθνικού Επενδυτικού Ταμεί-
ου στο πλαίσιο του Υπερταμείου. Θα είναι 
ένα επενδυτικό εργαλείο αντίστοιχο με αυ-
τά που λειτουργούν στις περισσότερες χώ-
ρες της Ε.Ε., το οποίο θα κινητροδοτεί ανα-
πτυξιακές πρωτοβουλίες ιδιαίτερα σε τομείς 
που δεν καλύπτονται επαρκώς και θα έχουν 
προστιθέμενη αξία για την οικονομία.
 Το νομοσχέδιο για την ισότητα στον πολι-

τικό γάμο τα μέλη της κυβέρνησης πρέπει να 
το ψηφίσουν;

Ο ίδιος ο πρωθυπουργός έχει πει ότι το νο-
μοσχέδιο αυτό δεν πρέπει να γίνει αφορμή 
διχασμού. Στόχος, προφανώς, είναι να υ-
περψηφιστεί και τα μέλη της κυβέρνησης έ-
χουν μια αυξημένη θεσμική υποχρέωση ως 
προς αυτό. Ταυτόχρονα, καθώς πρόκειται 
για ένα συνειδησιακό θέμα για τους συνα-
δέλφους, διευκρινίστηκε ότι δεν θα επιβλη-
θεί κομματική πειθαρχία. Σε αυτό το πλαίσιο 
επισημάνθηκε ότι υπάρχει και η κοινοβου-
λευτική δυνατότητα της αποχής, η οποία εί-
ναι μια καλύτερη διέξοδος από την καταψή-
φιση. Αυτό αναδεικνύει και τη σημασία της 
προσπάθειας που γίνεται, ώστε να υπάρξει 
διακομματική στήριξη για το νομοσχέδιο. 
Και έχουμε βάσιμους λόγους να πιστεύου-
με ότι τελικά θα υπερψηφιστεί. Σε κάθε πε-

ΤΑΜΕΙΑΚΕΣ
«Η διασύνδεση των ταμειακών 
μηχανών με τα POS είναι μια σημαντική 
πρωτοβουλία στο πλαίσιο της προσπάθειας 
περιορισμού της φοροδιαφυγής και 
είμαστε αποφασισμένοι να ολοκληρωθεί»

ΑΣΤΑΘΕΙΑ
«Καμία χώρα στον κόσμο δεν 
βρίσκεται σε ‘‘προστατευτική 
γυάλα’’. Η ανάφλεξη στη Μέση 
Ανατολή δείχνει ότι το διεθνές 
περιβάλλον παραμένει ασταθές»

ΓΑΜΟΣ
«Οι απόψεις της Εκκλησίας 
ήταν, είναι και θα είναι 
απολύτως σεβαστές. 
Ωστόσο, εδώ δεν μιλάμε 
για θρησκευτικό γάμο, 
αλλά για πολιτικό»

 

βρουαρίου του 2024. Γι’ αυτό θα ήθελα και 
από την εφημερίδα σας να στείλω το μήνυ-
μα προς όλους όσους τους αφορά, να προ-
βούν στις απαραίτητες ενέργειες. Διότι το έρ-
γο αυτό θα προχωρήσει. Είναι άλλωστε έρ-
γο και του Ταμείου Ανάκαμψης. Δεν πρόκει-
ται να βάλουμε νερό στο κρασί μας γι’ αυτό!
 Το πρώτο νομοσχέδιο του 2024 θα είναι αυ-

τό για τις παραλίες. Πιστεύετε ότι η εικόνα στις 
παραλίες θα είναι καλύτερη φέτος το καλοκαί-
ρι σε σχέση με πέρυσι;

Ολοι θυμόμαστε τις περσινές εικόνες στις 
παραλίες, τις κινητοποιήσεις των απλών πο-
λιτών, το «κίνημα της πετσέτας». Ηταν πρα-
κτικά το πρώτο θέμα που αντιμετώπισα όταν 
πήγα στο υπουργείο Εθνικής Οικονομίας και 
Οικονομικών. Ηταν αρκετοί τότε εκείνοι που 
δεν μας πίστεψαν, όταν εξέφρασα τη βούλη-
σή μας για αυστηρούς και συνεχείς ελέγχους. 
Ομως, τους διαψεύσαμε. Και έλεγχοι έγιναν 
και πρόστιμα επιβλήθηκαν. Και φέτος είμα-
στε αποφασισμένοι να είμαστε ακόμη πιο α-
ποτελεσματικοί. Σε αυτή την κατεύθυνση κι-
νείται και το νομοσχέδιο που παρουσιάσα-
με, με το οποίο βάζουμε ουσιαστικά μια τά-
ξη στη δημόσια περιουσία σε παραθαλάσσι-
ες περιοχές: Με ηλεκτρονικούς διαγωνισμούς 
για την παραχώρηση των αιγιαλών, με νέες 
και σαφείς υποχρεώσεις των παραχωρησι-
ούχων για την εξυπηρέτηση του κοινού, με 
τα αυστηρά πρόστιμα που θα φτάνουν μέ-
χρι τη σφράγιση σε περίπτωση παραβάσε-
ων και με τις «απάτητες παραλίες» (τις παρα-
λίες, δηλαδή, απόλυτης προστασίας σε περι-
οχές Natura). Δημιουργούμε, με λίγα λόγια, 
ένα σύγχρονο ευρωπαϊκό πλαίσιο για τις πα-
ραλίες. Ενα πλαίσιο που συνδυάζει την προ-
στασία του περιβάλλοντος με τη λελογισμέ-
νη ανάπτυξη και την αναβάθμιση του του-
ριστικού προϊόντος της χώρας!
 Ποια θα είναι η επόμενη μεγάλη παρέμ-

βασή σας;
Θα αφορά την προσπάθεια το Υπερταμείο 
και οι δημόσιες επιχειρήσεις που λειτουρ-
γούν υπό την ομπρέλα του να περάσουν 
σε μια νέα εποχή, ώστε να κινηθούμε πιο α-
ποφασιστικά και αποτελεσματικά στο θέμα 

ρίπτωση, θέλω να σημειώσω ότι η Νέα Δη-
μοκρατία απέδειξε για άλλη μία φορά πως 
μπορεί να κάνει έναν ανοιχτό και δημοκρα-
τικό διάλογο για όλα τα θέματα. Και αυτός 
είναι ένας λόγος που με κάνει υπερήφανο 
για την παράταξή μας!
 Πάντως, η Ιερά Σύνοδος λέει «όχι» στον πο-

λιτικό γάμο των ομόφυλων ζευγαριών και θα 
στείλει επιστολή στους βουλευτές, ενώ την επό-
μενη Κυριακή θα διαβαστεί και κείμενο στους 
ιερούς ναούς. Τι λέτε;

Οι απόψεις της Εκκλησίας ήταν, είναι και θα 
είναι απολύτως σεβαστές. Ωστόσο, εδώ δεν 
μιλάμε για θρησκευτικό γάμο, αλλά για πο-
λιτικό. Επίσης, η κυβέρνηση αυτή έχει απο-
δείξει στην πράξη ότι οι πόρτες της είναι πά-
ντα ανοιχτές, σκύβει πάνω από τα προβλή-
ματα της Εκκλησίας και δίνει λύσεις όπου α-
παιτείται. Και έτσι θέλουμε να συνεχίσου-
με. Θέλω, όμως, να διευκρινίσω δύο ακόμα 
πράγματα. Πρώτον, στο πλαίσιο της ρύθμι-
σης αυτής αντιμετωπίζουμε νομοθετικά μια 
πραγματικότητα που ήδη υφίσταται. Διό-
τι ένα παιδί σήμερα μπορεί ήδη να ζει σε έ-
να σπίτι όπου κατοικεί ένα ομόφυλο ζευγά-
ρι, καθώς το δικαίωμα υιοθεσίας για έναν α-
πό τους δύο προβλέπεται ήδη από το 1946. 
Δεύτερον, νομίζω πως όλοι πρέπει να αντι-
μετωπίσουμε το θέμα και από την πλευρά 
της ανθρωπιάς. Θα μου επιτρέψετε να πω 
και της ελληνικής ανθρωπιάς. Εμείς οι Ελλη-
νες θα θεωρούσαμε, άραγε, ανθρώπινο όχι 
μόνο να αντιμετωπίζουμε κάποιους συμπολί-
τες ως πολίτες δεύτερης κατηγορίας, αλλά να 
αντιμετωπίζουμε και κάποια παιδιά ως παι-
διά δεύτερης κατηγορίας σε σχέση με τα υ-
πόλοιπα δικά μας παιδιά; Ταιριάζει, άραγε, 
αυτό με τις παραδόσεις, το φιλότιμο και την 
ανθρωπιά του Ελληνα;

στόχος
«Θέλουμε να 
μετατρέψουμε 
τις θυγατρικές 
του Υπερταμείου 
σε “μικρές ΔΕΗ”, 
οι οποίες θα 
απαλλαγούν από 
τις δυσκαμψίες 
που χαρακτηρίζουν 
σήμερα 
επιχειρήσεις  
που σχετίζονται  
με το Δημόσιο»

 Δημιουργούμε ένα 
σύγχρονο ευρωπαϊκό πλαίσιο 
για τις παραλίες. Ενα πλαίσιο 
που συνδυάζει την προστασία 

του περιβάλλοντος με τη 
λελογισμένη ανάπτυξη και την 
αναβάθμιση του τουριστικού 

προϊόντος της χώρας! 

της αξιοποίησης της δημόσιας περιουσίας. 
Για να το κατορθώσουμε, δεν χρειάζεται να 
εφεύρουμε τον τροχό. Αρκεί να κοιτάξουμε 
άλλες ιστορίες επιτυχίας που είχαμε στην Ελ-
λάδα. Ενα τέτοιο παράδειγμα είναι η ΔΕΗ, η 
οποία, χάρη στις πρωτοβουλίες μας, αντιμε-
τώπισε τα ελλείμματά της, έδωσε ευκαιρίες 

ΕΡΓΑΛΕΙΟ
«Δρομολο-
γούμε τη 
δημιουργία 
Εθνικού 
Επενδυτικού 
Ταμείου στο 
πλαίσιο του 
Υπερταμείου. 
Θα είναι ένα 
επενδυτικό 
εργαλείο, 
αντίστοιχο 
με αυτά που 
λειτουργούν 
στις περισσό-
τερες χώρες 
της Ε.Ε.»


